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)From: 5.1.2e

Sent: Tue 4/28/2020 3:22:34 PM

Subject: RE: Afspraken V&VN, Actiz en Zorgthuis NL morgen met MZS en MVWS

Received: Tue 4/28/2020 3:22:35 PM

Aanvullend zou ik aandacht vragen voor de leegstand. De sector te vragen na te denken op welke wijze zij zich gaan inspannen
om leegstand zo veel mogelijk te voorkomen.

van:IEEE)EXEReminvws.ni>

Verzonden: dinsdag 28 april 2020 17:20

Onderwerp: RE: Afspraken V&VN, Actiz en Zorgthuis NL morgen met MZS en MVWS

Ik denk dat het niet alleen over mondkapjes e.d. zal gaan, maar ook over:

- Gehoord worden
- Serieus genomen worden
- En een beetje hart luchten.

Het interview van gisteren, het instellen van de advies groep zal voor deze mensen passen in het beeld van de minister die doet

wat hij verstandig vindt, ongeacht wat zij inbrengen. Ik zou in de annotatie dat ook melden.
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